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Искусство представляет собой чрезвычайно сложный социальный феномен, с древних времен 

является одним из универсальных способов конкретно-чувственного выражения эстетического опыта. 
Наука представляет собой своеобразный социальный институт, является частью духовной культуры 
эпохи, а научное познание представляет собой один из аспектов культурного творчества. В процессе 
творческой деятельности чувственность выполняет немаловажную роль. 
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E.V. Papchenko 
Art and science interrelations in the decision of sensitivity problem 

Art is an extremely complicated social phenomenon and since ancient times has been one of the universal 
means of exactly sensitive expression of the aesthetic experience. Science is a special social institution, is a part of 
the spiritual culture of an epoch and the science cognition is one of the aspects of cultural creative work. In creative 
work sensitivity performs an important role.  
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